شركة نخب الطائف للتجارة والمقاولات



PROFILE COMPANY







شركة نخب الطائف للتجارة والمقاولات

نخـب الطائـف هـي صرح مـن العمـل والإتقـان لصناعـة الفـرق الحقيقـي في عالـم المقـاولات والتجـارة، حيـث تناغـم العقـول والجهـود والإبـداع والجـودة، نحـن الخدمـات الأكثر تطـورا وتنوعـا وتكامـل وإلتزامـا، ليظـل لنـا دائمـا هـذا البريـق الخـاص الـذي ميزنـا عـن كل منافسينا.

NKHB AI TAIF is an edifice of work and mastery to make a real difference in the world of contracting and trade, where minds, efforts, creativity and quality are in harmony. We are the most advanced, diverse, integrated and committed services, so that we always have this special sparkle that distinguishes us from all our competitors.



المقدمة

في عالــم متــسرع التغـير والتطــور ، عالــم تســوده التنافسـية فـي كل مـكان وفـي كل المجــالات أصبحــت البشريـة فـي حاجــة متزايـدة لــكل المؤسسـات والـشركات الــتي تقــدم الأفضـل و الأجــود والأكـثر تطـورا لتلــبي إحتياجاتهــا، ولتصبـح مــن أهــم عوامــل نجاحهـا وتقدمهـا في سـاحات المنافسة الضارية. و مـن أهـم تلـك المجـالات هـو مجـال المقـاولات ، والـذي أصبـح أحـد المجـالات الـتي يقــاس عليهـا مــدى تقـدم وتحـضر الـدول في الوقـت الحـالي، ومـن هنـا انطلقـت شركـة نخـب الطائـف في هـذا المجـال لتحقـق ذلـك الإنسـجام المتناغـم بـين الخدمـات المتطـورة والجـودة والابتـكار في عالـم المقـاولات ، ولتصبـح في مقدمــة الـشركات الــتي تسـاهم بشـكل فعـال فـي تقـدم ورقـي المجتمـع ، بـل وتكـون أداة حقيقيـة لتنفيـذ أحـدث الـرؤى والأفـكار عـلي أيـدي كوادر بشريـة مدربـة وخبيرة ومتفانية في كل ما تقوم به من أعمال.

فلتتعرفوا أكثر عىل شركة نخب الطائف





INTRODUCTION

In a world of rapid change and development, a world dominated by competition everywhere and in all fields, the human being has become increasingly in need of all institutions and companies that provide the best, the highest quality and the most advanced to meet its needs, and to become one of the most important factors for its success and progress in the arenas of fierce competition. One of the most important of these fields is the field of contracting, which has become one of the fields by which the progress and civilization of countries is measured at the present time. From here, Nakhab Al-Taif Company launched in this field to achieve this harmonious harmony between advanced services, quality and innovation in the world of contracting, and to become at the forefront of companies that contribute effectively to the progress and advancement of society, and even be a real tool for implementing the latest visions and ideas at the hands of trained, experienced and dedicated human cadres in all the work





Learn more about Nakhab Al Taif Company

it does.

من نحن

نحـن شركـة نخـب الطائـف للمقـاولات والتجـارة، تأسسـت شركتنا في عـام ١٩٨٧م، حيـث انطلقنا منذ سـنوات عديـدة في رحلة مليئـة بالتحديـات لنثبـت جدارتنـا ونرسـخ إسـمنا في عالـم المقـاولات الحديثـة، فقـد كان لنـا السـبق في تنفيـذ العديـد مـن المشـاريع السـكنية والتجاريــة والإداريــة وأثبتنــا تفوقنـا و واحترافنـا الــذي نفخــر بهــا اليــوم بــين منافسـينا فــي عالــم المقـاولات ، هـذا بالتأكيـد جعلنـا شركـة المقـاولات الأفضـل والأكـثر قربـا لجمهورنـا مـن كل الفئـات، بـل إننـا أصبحنـا مـن أكثر الأسماء الموثوقـة والمؤهلـة التـولى أفضـل المشاريع وأكبرهـا. شركتنـا تتفـرد بخدمـات متطـورة ومواكبـة لأحـدث ما وصل له العلم والتكنولوجيا في عالم المقاولات ، حيث نوفر كل السبل لإنجاز كافة المشاريع على أكمل وجه وفي وقـت قيـاسي، لتحقيق أهـداف وآمال وتطلعـات عملائنا بما يفـوق أحلامهم ويساهم في النجـاح المتكامل لمشروعاتهـم كمـا _أننـا نسـتند في شركـة نخـب الطائـف بشـكل أسـاسي عـلي هيـكل تنظيمـي متمـيز والـذي يضـم عـدد مـن المهندسـين والعمالـة الفنيـة المدربـة والخبـيرة في كل مـا تقـوم بـه مـن أعمـال في امجـال التجـارة والمقـاولات، ساعين عـلى الـدوام لتطبيـق أساسـيات العمـل الجماعـي الفعـال، ونـشر مبـادئ الثقـة والإحـترام بـين كل فئـات موظفينـا، وتقديــم الدعــم الــلازم لتنميــة قدراتهــم وإبداعهــم وضمــان إخلاصهــم المســتمر للشركــة ، لتوفــير بيئــة عمــل مثالية ومتجانسة وآمنة تبعث على الاستقرار و الالتزام والإبداع.



ABOUT US

We are Nakhab AI Taif Contracting and Trading Company. Our company was established in 1987. We embarked many years ago on a journey full of challenges to prove our worth and establish our name in the world of modern contracting. We were the first to implement many residential, commercial and administrative projects and we proved our superiority and professionalism, which we are proud of today among our competitors in the world of contracting. This certainly made us the best contracting company and the closest to our audience from all categories. In fact, we have become one of the most reliable and qualified names to undertake the best and largest projects. Our company is distinguished by its advanced services that keep pace with the latest developments in science and technology in the world of contracting, as we provide all means to complete all projects in the best possible way and in record time, to achieve the goals, hopes and aspirations of our clients beyond their dreams and contribute to the integrated success of their projects. We also rely in Nakhab Al-Taif Company primarily on a distinguished organizational structure that includes a number of engineers and technical workers trained and experienced in all the work it does in the field of trade and contracting, always striving to apply the basics of effective teamwork, and spread the principles of trust and respect among all categories of our employees, and provide the necessary support to develop their capabilities and creativity and ensure their continued loyalty to the company, to provide an ideal, harmonious and safe work environment that inspires stability, production and creativity.

قيمنا

إن القيم التي وضعناها في شركة نخب الطائف ليست مجرد قيم ذاتية للشركة فنحن نؤمـن بتكامـل منظومـة العمـل والمـوارد البشريـة معـا مـن أجـل تقديـم مسـتوي متقـدم مـن الأعمـال ، لذلـك فنحـن قـد بنينـا شركتنـا عـلي أسـاس ثابـت مـن مبـادئ العمـل النبيلـة، والـتي تحقـق في النهايـة مصلحـة الشركـة إلي جانـب مصلحـة العمـلاء بشـكل متسـاوي، مـع وضـع مصلحـة فـرق عملنـا المحترفـة أيضـا في دائـرة الإهتمـام كذلـك، و تتمثـل تلـك القيم التي لانتنازل عنها في:

حب العمل والإيمان به

حيث يتمتع فريق شركتنا بأسـاس ثابت من الحب والشغف والإيمان ، فنحـن لدينـا فريـق عمـل يؤمـن بكلخدماتالشركة،ولديهالشغف لتحقيـق الأفضـل والأجـود دائمـا لأن لدينـا دافـع مسـتمر لتحقيـق أهداف عملائنا علي اكمل وجه.

تقديم أعلي معايير الجودة

نخب الطائف شركة تقـدم أعـلي معايير الجـودة في كل خدماتها، سـواء في مجـال المقـاولات أو التجـارة، فنحن نسـتند علي جودتنا كأسـاس ثابت لنا، وهو ما يضمن اسـتمرار تقـدم وانتشـار شركتنـا، ويبـني لنـا قاعـدة متزايـدة مـن العمـلاء الدائمـين يومـا بعـد



NTCC

يوم.



المصداقية والالتزام

لاشـك أن المصداقيـة والإلـتزام جـزء هـام من نجاح أي شركة، لذلك نحن في نخـب الطائـف نؤكـد عـلي المصداقيـة والدقـة التامـة والإلـتزام الكامـل بـكل المواعيـد والعمـود في كل تعاملاتنـا وأعمالنادائما، كجزء هام من استراتيجية نجـاح وتقـدم الشركة، سـواء كان الإلتزام بالوقـت أو الميزانيـة أو الوعـد بتقديـم مستوى معني من الخدمات.

إرضاء العملاء

نحـن في شركـة نخـب الطائـف نعمـل بجهـد متواصـل عـلي بنـاء علاقـات ناجحـة ومسـتمرة مـع شريحـة كبـيرة مـن العمـلاء وشركاء النجـاح في مختلفقطاعات الأعمال منخلال منهجنا وقيمنا التي تنص علي تقديم القيمة والجودة المتطورة العالمية دائما والجودة المتطورة العالمية دائما في كل ما نقدم في مجال المقاولات والتجـارة، لكـي نسـتمر في الحصـول علي المزيد من فرص الأعمال علي كل مــن المسـتوي العربي والعالمي.





OUR VALUES

The values that we have established in Nakhab Al Taif Company are not just the company's own values. We believe in the integration of the work system and human resources together in order to provide an advanced level of business. Therefore, we have built our company on a solid foundation of noble work principles, which ultimately achieve the company's interest alongside the interest of customers equally, while also placing the interest of our professional work teams in the circle of interest as well. These values that we do not compromise on are:

Providing the highest standards of quality

NKHB AI Taif is a company that provides the highest standards of quality in all its services, whether in the field of contracting or trade. We rely on our quality as a solid foundation for us, which ensures the continued progress and spread of our company, and builds for us an increasing base of permanent customers day after day.

Love and belief in work

Our company team has a solid foundation of love, passion and faith. We have a team that believes in all the company's services and has the passion to always achieve the best and highest quality because we have a continuous drive to achieve our clients' goals to the fullest.





OUR VALUES

Customers satisfaction

We at Nakhab Al Taif Company work hard to build successful and continuous relationships with a large segment of clients and partners in success in various business sectors, through our approach and values that stipulate providing value and a d vanced global quality always in everything we offer in the field of contracting and trade, so that we can continue to obtain more business opportunities on both the Arab and international levels.

Credibility and commitment

There is no doubt that credibility and commitment are an important part of the success of any company, so we at Nakhab AI Taif emphasize credibility, complete accuracy and full commitment to all deadlines and covenants in all our dealings and transactions always, as an important part of the company's strategy for success and progress, whether it is commitment to time or budget or the promise to provide a certain level of services.





رسالتنا

إن العمــل فـي مجــال المقــاولات والتجــارة يســتلزم أساســا مــن المبـادئ الراســخة، تلــك المبـادئ الــتي تكـون فـي النهايــة الرســالة الممــيزة للشركــة ، لتحقيــق أفضـل النجاحــات لعملائنــا مــن كل الفئـات وفي كل مـكان، فمـن أهـم مـا تشـمله رسـالتنا مـن مبـادئ هامة.

خدمة مجتمعنا وتحقيق رؤية المملكة ٢٠٣٠

نخـب الطائـف ليسـت مجـرد شركـة مقـاولات وتجـارة عاديـة، و إنمـا هـي جـزء مـن تطـور وتقـدم المجتمـع ككل، ونحـن نسـعى مـن خـلال الأنشـطة المتنوعـة الـتي نقدمهـا بأعـلي معايـير الجـودة والدقـة والمصداقيـة والسرعـة ، أن نسـاهم فـي رفـع البنيـة التحتيـة للمملكـة، وذلـك لكـي تصبـح إنسـجام نمـوذج فعـال فـي تحقيـق رؤية المملكة .

تحقيق أعلي معايير الجودة

إنجــازات شركــة نخــب الطائـف مثــال حــي للجــودة بحــق، ســواء فـي مجــال المقـاولات أو أعمـال التجـارة، فمــن خـلال فريـق عملنـا المتخصـص يمكننـا تنفيـذ أصعـب المشـاريع ومواجهـة أحــدث التطـورات والتحديـات، كمـا أننـا نعمــل بنظـام متكامـل مـن مراقبة الجـودة لضمان الإتقـان التام في كل مراحل مشـاريعنا.



الإبداع والابتكار

فقـد يكـون هنـاك الكثـير مـن شركات المقـاولات والتجـارة فـي كل أنحـاء البـلاد ، ولكـن دائمـا مـا تتفـرد بـه شركاتنـا هـو الإبـداع والابتـكار فـي كل تفاصيـل العمـل، فهمـا منهجنـا الفكـري فـي هـذا العـرص الحديـث الـذي يعتمـد النجـاح فيـه بشـكل كبـير عـلي إثبـات التفرد والإختلاف.

ملاحقة أحدث التطورات المستقبلية

نحـن في شركة نخـب الطائف دائما مـا نسـعى لتقديم كل جديد في عالم المقاولات والتجـارة، ونهتـم أن يتلقـى فريـق عملنـا كل التدريبـات اللازمــة للتعامــل مــع كل المســتجدات العلميــة والعمليــة، لأننــا نحــاول دائمــا أن نســتبق احتياجــات عملائنـا في المسـتقبل بكل مـا لدينا من طاقـات وإمكانيات.

المستقبل بـكل مـا لدينا من طاقـات وإمكانيات

فنحـن دائمـا مـا نحـرص في شركـة نخـب الطائـف عـلي تغطيـة كافـة الإحتياجـات والخدمـات الـتي يطلبهـا المجتمــع باسـتمرار، لكــي نصبـح دائمـا عـلي أعـلي مسـتويات المنافسـة ولكـي نحقـق مبـدأ المرونـة والعنايـة بـكل التفاصيـل في كل أعمالنا.



OUR MESSAGE

Working in the field of contracting and trade requires a foundation of solid principles, those principles that ultimately form the distinctive message of the company, to achieve the best successes for our clients from all categories and everywhere. Among the most important principles included in our message are:

Serving our community and achieving the Kingdom's Vision 2030

Nakhab Al Taif is not just an ordinary contracting and trading company, but rather it is part of the development and progress of society as a whole. Through the various activities that we provide with the highest standards of quality, accuracy, credibility and speed, we seek to contribute to raising the infrastructure of the Kingdom, so that Injam becomes an effective model in achieving the Kingdom's Vision 2030.

Achieving the highest quality standards

The achievements of Nakhab Al Taif Company are a living example of quality, whether in the field of contracting or trade. Through our specialized team, we can implement the most difficult projects and face the latest developments and challenges. We also work with an integrated system of quality control to ensure complete mastery in all stages of our projects.



creativity and innovation

There may be many contracting and trading companies all over the country, but what always distinguishes our companies is creativity and innovation in every detail of the work. They are our intellectual approach in this modern era in which success depends largely on proving uniqueness and difference.

Keeping up with the latest future developments

We at Nakhab Al Taif Company always strive to provide everything new in the world of contracting and trade, and we care that our work team receives all the necessary training to deal with all scientific and practical developments, because we always try to anticipate the needs of our customers in the future with all our energies and capabilities.

The future with all our energies and capabilities

We at Nakhab Al Taif Company are always keen to cover all the needs and services that the community constantly demands, so that we can always be at the highest levels of competition and to achieve the principle of flexibility and attention to every detail in all our work.



الجودة

نحـن في شركـة نخـب الطائـف نؤمـن بـضرورة تحقيـق أعـلي ضمـان للجـودة في جميـع أعمالنـا ، لذلـك صممنـا نظـام مراقبـة الجـودة الخـاص بنـا، وهـو يتمـيز بأنـه نظـام متكامـل مـن حيـث الأجهـزة والمعـدات وفريـق العمـل كذلـك، ومؤهـل إتمـام اجـراء الاختبـارات الدوريـة الازمـة لضمـان أن المنتـج النهائـي جاهـز لاسـتخدام عملائنـا ، بمـا يتوافـق توافق تام مع مواصفات العمل المتفق عليها.

QUALITY

We at Nakhab AI Taif Company believe in the necessity of achieving the highest quality assurance in all our work, so we designed our own quality control system, which is characterized by being an integrated system in terms of devices, equipment and work team as well, and is qualified to complete the necessary periodic tests to ensure that the final product is ready for use by our customers, in full compliance with the agreed upon work specifications.



رؤيتنا

إن رؤيتنا في شركة نخب الطائف ليست مجرد حلم مؤقت باإلستمرار والنجاح في نطاق أعمالنا الحالية وإنما نحن نطمح لكي نصبح شركة المقاولات والتجارة الأولي والأكثر إنتشارا بين منافسينا، وأن نساهم في ازدهار الأعمال علي المستوي الوطني والإقليمي بشكل فعال، مع الوصول إلي الريادة والصدارة في كل ما نقدم من خدمات كما أن لدينا حلم كبير بالوصول إلي المستوي العالمي في مجال المقاولات المتطورة والتجارة، ونعلم جيدا أنه لا سبيل لتحقيق تلك الرؤية إلا بالعمال الجاد الاحترافي ، وبفريق عمال من ذوي التخصص والخبرة ، ليقدم وا دائما كل طاقاتهم ومهاراتهم، مع قدرتهم علي مواكبة أحدث التقنيات التي تشهدها صناعة الإنشاءات وأعمال الطرق في المملكة







Our vision at Nakhab AI Taif Company is not just a temporary dream to continue and succeed in the scope of our current business, but rather we aspire to become the first and most widespread contracting and trading company among our competitors, and to contribute to the prosperity of business at the national and regional levels in an effective manner, while reaching leadership and leadership in all the services we provide. We also have a big dream of reaching the global level in the field of advanced contracting and trade, and we know very well that there is no way to achieve this vision except through hard professional work, and a team of specialists and experience, to always provide all their energies and skills, with their ability to keep pace with the latest technologies witnessed by the construction industry and road works in the Kingdom of Saudi Arabia and the Arab world as a whole.





16

خدماتنا

نحـن في شركـة نخـب الطائـف للمقـاولات والتجـارة نفخـر بمجموعـة خدماتنـا المتكاملـة والـتي نقدمهـا لعملائنـا بأفضـل معايـير الجـودة والمصداقيـة وتتمثـل تلـك الخدمات في:

خدمات المقاولات العامة

حيث نقـوم بخدمـات متكاملـة للمبانـي ، والـتي تشـمل الصيانـة والنظافة والتشـغيل والترميـم للمبانـي ، بالإضافـة إلي الإعمـال الكهربائيـة والميكانيكيـة كمـا نقـدم خدمـات متمـيزة فـي أعمـال الطـرق وأعمـال الميـاه والـصرف الصحـي وتاريـخ أعمالنـا يشـهد لنـا بالإنجـاز والنجـاح المسـتمر ، حيـث قمنـا بتنفيـذ العديـد مـن المشـاريع الحكوميـة وكذلـك المشـاريع شـبه الحكوميـة بأعـلي مسـتوى مـن الأداء.

خدمات توفير الكسارات

أيضـا يتوفـر لدينـا فـي شركــة نخــب الطائـف كسـارات متخصصـة فـي إنتـاج البحـص بجميــع المقاســات ،بمــا يســاهم بشــكل كبــير فـي تســهيل الكثـير مــن أعمــال البنـاء الطـرق، ويؤهلنا دائمـا إلي أن نكون الرائدين في مجالنا.





خدمات توفير خلاطات الأسفلت

تقــوم شركــة نخــب الطائـف بتوفـير محطــات متخصصــة فـي إنتــام الخلطــة الإســفلتية الملونــة والكبريتيــة والعاديــة بجميــع الأصنــاف وبجــودة عاليــة، ومعتمــدة مــن الأمانــات ووزارة النقــل و شركــة الكهربـاء وشركة الميـاه الوطنية.

خدمات توفير خلاطات الخرسانة

كمــا نتمــيز بتوفــير الخلاطــات المركزيــة الــتي تعمــل بنظــام تحكــم آلي متكامــل حيــث لا توجــد حاجــة لاســتخدام العنــصر البــشري فـي أي مــن وظائفهــا إلا فـي حالة التشـغيل.

خدمات توفير المعدات

تنفـرد شركـة نخـب الطائـف للمقـاولات والتجـارة بتوفـير أهـم المعـدات اللازمـة في مجـال المقـاولات، حيـث يقـوم الطاقـم الفـني والإداري في قسـم المعـدات بتقديـم الدعـم الكامـل لمشـاريع الشركـة، مــن خـلال التشـاور مـع فريـق المـشروع، لضمـان الحصـول عـلى خدمـات البنـاء الصحيحـة لأعمالهـم، وتوفـير أهـم المعـدات المناسـبة الـتي يحتاجونهـا لإنجـاز العمـل بأفضـل شـكل ممكن.





خدمات المكتب الهندسي والمساحة

نتمـيز أيضـا فـي شركـه نخـب الطائـف بتوفـير مكتـب هنـدسي ومسـاحي بكــوادر فنيــة مؤهلــة بخــبرات عاليــة لتنفيــذ جميــع اعمــال التصاميــم الهندسـية وجميـع اعمال الرفع المسـاحي بدقـه وجودة عالية.

خدمات اعمال العزل والمعالجة

كمــا تمتلـك نخـب الطائـف فريــق مؤهــل ذو خـبرات عاليــة لتنفيــذ اعمــال العــزل الحـراري والعـزل المائـي , عـزل الخزانـات , عـزل الاسـقف ومعالجـه الشـقوق في الخرســانة الأســمنتية والخرســانة الاســفلتية وخزانــات الميــام باســتخدام الحقــن والطرق المسـتخدمة حسـب أصـول الصنعة.

خدمات الاعمال الكهروميكانيكية والاتصالات

تقـدم شركـة نخـب الطائـف الاعمـال الكهروميكانيكيـة والسـباكة وتمديـد انابيـب الميـاه والـصرف الصحــي وكهربـاء الجهـد المتوسـط والمنخفـض والاليـاف الضوئيـة والشـبكات الداخليـة والسـيرفرات وانظمـه المراقبـة والاطفـاء لكافـة المشـاريع الصناعيـة والتجارية والسـكنية والمشـافي والابراج.





خدمات المطارات

تتمــيز نخــب الطائــف بتنفيــذ مواقــف الطائــرات والهيلوكوبــتر حســب الـشروط والمواصفـات العالميـة والكود المسـتخدم في هذه الاعمال.

خدمات القطع والردم

ومــن خدماتنــا اعمــال القطـع الصخــري باســتخدام التفجـير البــارد وباســتخدام المــواد المتفجــرة واعمــال الســند والرشــة الخرســانية المقذوفــة ومعالجــة الانهيـارات واعمال التسـوية والفرد.

خدمات الطرق

نهـدف في نخـب الطائـف عـلى توفـير اعـلى معايـير الجـودة لتنفيـذ اعمـال الطـرق مـن سـفلتة وارصفـة والدهانات واناره وتركيب عيون القطط واللوحات الإرشـادية.





خدمات تطوير المخططات السكنية

نحــرص فـي نخــب الطائــف عــلى تطويــر المخططــات السـكنية فـي فــترة وجيزة وحسـب شروط الجـهـات المعنية.



OUR SERVICES

We at Nakhab AI Taif Contracting and Trading Company are proud of our integrated group of services that we provide to our clients with the best standards of quality and credibility. These services include:

General contracting services

We provide integrated services for buildings, which include maintenance, cleaning, operation and restoration of buildings, in addition to electrical and mechanical works. We also provide distinguished services in road works, water works and sanitary drainage. Our business history bears witness to our continuous achievement and success, as we have implemented many governmental projects as well as semi-governmental projects with the highest level of performance.

Crushers Supply Services

We also have crushers at Nakhab AI Taif Company specialized in producing gravel in all sizes, which contributes greatly to facilitating many road construction works, and always qualifies us to be leaders in our field.







Asphalt mixers supply services

Nakhab Al-Taif Company provides specialized stations for the production of colored, sulfurous and regular asphalt mixtures of all types and with high quality, approved by the municipalities, the Ministry of Transport, the Electricity Company and the National Water Company.

Concrete mixers supply services

We also provide central mixers that operate with an integrated automatic control system, as there is no need to use the human element in any of its functions except in the case of operation.

Equipment provision services

Nakhab AI Taif Contracting and Trading Company is unique in providing the most important equipment needed in the field of contracting, as the technical and administrative staff in the equipment department provides full support to the company's projects, through consultation with the project team, to ensure obtaining the correct construction services for their work, and providing the most important appropriate equipment they need to complete the work in the best possible way.







Engineering and surveying office services

We also excel at Nakhab Al-Taif Company in providing an engineering and surveying office with qualified technical staff with high expertise to implement all engineering design work and all surveying work with accuracy and high quality.

Insulation and treatment services

Nakhab Al-Taif also has a qualified team with high expertise to implement thermal insulation and water insulation works, tank insulation, roof insulation, and crack treatment in cement concrete, asphalt concrete, and water tanks using injections and methods used according to the principles of the craft.

Electromechanical and communications services

Nakhab Al-Taif Company provides electromechanical and plumbing works, water and sewage pipes extension, medium and low voltage electricity, optical fibers, internal networks, servers, surveillance and firefighting systems for all industrial, commercial, residential, hospital and tower projects.









Airport Services

NKHB TAIF is distinguished by implementing aircraft and helicopter parking lots according to international conditions and specifications and the code used in these works.

Cutting and filling services

Our services include rock cutting using cold blasting and using explosive materials, shoring and shotcrete spraying, landslide treatment, leveling and straightening works.

Road services

We at Nakhab AI Taif aim to provide the highest quality standards for implementing road works, including asphalt, sidewalks, painting, lighting, installing cat eyes and signboards.







Residential lands development services

26

We at Nakhab AI Taif are keen to develop residential plans in a short period and according to the conditions of the concerned authorities.



الهيكل العام للشركة

الإدارة العامــة والمديــر العــام للشركــة والــتي يــشرف عليهــا عــدة أقســام تغطــي كافة أعمال ومهام المقاولات والتجارة وهذه الأقسام هي





General structure of the company

The General Administration and the General Manager of the company, which is supervised by several departments covering all contracting and trade works and tasks. These departments are:

Project management Site Management - Planning Engineering & Design - Movement management - Quality & Safety

Business Development Management

Public Relations - Marketing - Strategic Planning

Contract Management

Purchasing - Supplies

Administrative Affairs

Public Relations - Marketing Strategic Planning

Crew

Electrical Engineers, Mechanical Engineers, Civil Engineers, Architects, Plumbing Specialists, Carpentry Specialists, Electricians, Blacksmith Specialists, Equipment Drivers





أولاً: لمحة عامة عن بعض المشاريع الحكومية

مركز الأمير سعود الفيصل لأبحاث الحياة الفطرية بالطائف

إعادة تأهيل وسـفلتة الطـرق الداخلية.
إنشـاء مسـيجات طيور الحباري.

مستشفى الهدا للقوات المسلحة



الإدارة الهندسية والاشغال بقوة الصواريخ الاستراتيجية



01

02

صيانة وإصلاح الطرق الداخلية بمنطقة مكة المكرمة.





أولاً: لمحة عامة عن بعض المشاريع الحكومية

أدارة وتشغيل وصيانة المنشآت العسكرية في الطائف



- 1 اعمال اسوار شبك وتصريف مياه الامطار بوحدات منطقة الطائف.
- 2 اعمال اصلاح طبقات الاسفلت بمعهد سلاح الصيانة بمنطقة الطائف.
 - 3 أعمال اصلاح الطرق الداخلية بوحـدات منطقة الطائف.

أمانة محافظه الطائف

05

- ۱ صیانـة سـفلته بمحافظة تربة.
- 2 معالجة التشوه البصري في بلدية بني سعد.





أولاً: لمحة عامة عن بعض المشاريع الحكومية

إدارة التعليم بمدينة جدة



- 1 إصــلاح وتشــغيل أعمــال التبريــد والتكييــف والتدفئــة للمعاهــد الأهليـة التابعـة لإدارة تعليم جدة.
- 2 توريد المواد والقطع الكهربائية للصيانة التابعة لإدارة تعليهم جدة.
- 3 صيانــة وإصـلاح وتشـغيل أعمـال التبريـد والتكييـف للمبانـي التعليميــة التابعــة لمكتب تعليم رابغ.

إدارة التعليم بمحافظة ينبع



- أمين متطلبات الأمن والسلامة لمدارس المجموعة الثانية.
 - 2 صيانة وإصلاح وتشغيل المبانى التعليمية بمحافظة ينبع.
- 3 صيانــة وإصـلاح وتشـغيل أجهــزة التكييــف والتدفئــة فـي المبانــي التعليميـة.
 - 4 تأمين مستلزمات الصيانة للمدارس بمحافظة ينبع.





ثانيا: نبذة عن بعض المشاريع الخاصة

مجموعة شركات بن لادن



شركة أبناء عبد المحسن الخضرى



01

- 1 مـشروع الطـرق الزراعيـة بمكـة المكرمـة التابـع لهيئـة الطـرق والمواصلات.
- 2 مـشروع الأسـفلت والأرصفـة والإنـارة بالطائـف التابـع لأمانـة الطائف.
 - 3 مشروع عبارات وجسـور طريق الملـك خالد التابـع لأمانة الطائف.





ثانيا: نبذة عن بعض المشاريع الخاصة

شرکة بن سمار

 مـشروع المعهـد الفـني التقـني بميسـان التابـع لـوزارة التعليـم العالي.

03

04

05

نسما وشركائهم

- انشاء وتصميم وتنفيذ مهبط الهيلوكوبتر.
 - 2 انشاء وتصميم وتنفيذ الطرق الداخلية.

شركة مطلق الغويري

1 مـشروع صيانـة طريـق ليـا – سـديرة – الطريـق الســــياحي ميسـان - المناصـير التابـع لوزارة النقل.



ثانيا: نبذة عن بعض المشاريع الخاصة

شركة المقاولون المبتكرون للمعايير المتطورة ICAD



- тіفيـد مواقف الطائرات.
- 2 اعمـال القطـع والـردم مـشروع الصالـة الإضافيـة بمطـار الطائف الدولى.
- ٤ تمديـد كيابـل الجهـد المتوسـط وتمديـدات الميـام والـصرف الصحـي بمطـار الطائف الدولي.
- 4 اعمـال سـفلته وارصفـه ودهانـات مواقـف الصالـة الإضافيـة بمطـار الطائف الدولي.

الشركة الصينية السعودية لخدمات الاتصالات المحدودة



حفر وتمديد كيابل الالياف الضوئية التابع لشركة ضوئيات.





First: An overview of some government projects



Prince Saud Al Faisal Wildlife Research Center in Taif

- 1 Rehabilitation and paving of internal roads.
- 2 Creating Houbara Bird Fences.

Al Hada Armed Forces Hospital

1 Project to implement concrete spray works for the site of Al Abnaa School and the International School.



02

Engineering and Works Administration of the Strategic Missile Force

1 Maintenance and repair of internal roads in Makkah Al-Mukarramah region.





First: An overview of some government projects



Management, operation and maintenance of military facilities in Taif

- 1 Works of fences, mesh and rainwater drainage in the units of the Taif region.
- 2 Works of repairing asphalt layers in the Maintenance Corps Institute in the Taif region.
- 3 Works of repairing internal roads in the units of the Taif region.



Taif Governorate Secretariat

- 1 Asphalt maintenance in Turabah Governorate.
- 2 Treating visual distortion in Bani Saad Municipality.





First: An overview of some government projects



Jeddah Education Department

- Repair and operation of cooling, air conditioning and heating works for private institutes affiliated with the Jeddah Education Department.
- 2 Supply of resources and electrical parts for maintenance affiliated with the Jeddah Education Department.
- 3 Maintenance, repair and operation of cooling and air conditioning works for educational buildings affiliated with the Rabigh Education Office.



First: An overview of some government projects



38

Education Department in Yanbu Governorate

- 1 Providing security and safety requirements for schools in the second group.
- 2 Maintenance, repair and operation of educational buildings in Yanbu Governorate.
- 3 Maintenance, repair and operation of air conditioning and heating devices in educational buildings.
- 4 Providing maintenance supplies for schools in Yanbu Governorate.



Second: A brief about some private projects



Bin Laden Group of Companies

 Sedira Vocational Rehabilitation Project of the Ministry of Interior and Public Security.



Abdul Mohsen Al-Khodari Sons Company

- 1 Agricultural Roads Project in Makkah Al-Mukarramah affiliated with the Roads and Transport Authority.
- 2 Asphalt, Sidewalks and Lighting Project in Taif affiliated with the Taif Municipality.
- 3 King Khalid Road Bridges and Viaducts Project affiliated with the Taif Municipality.





Second: A brief about some private projects



04

Ben Samar Company

1 Maysan Technical Institute Project of the Ministry of Higher Education.

Nesma & Partners

Construction, design and implementation of the helipad.
Construction, design and implementation of internal roads.



40

Mutlaq Al-Ghubari Company

1 Maintenance project of the Liya-Sedira-Tourist Road-Maysan-Manaseer affiliated to the Ministry of Transport.

Second: A brief about some private projects



Innovative Contractors Advanced Standards ICAD

- 1 Implementation of aircraft parking lots.
- 2 Cutting and backfilling works for the additional hall project at Taif International Airport.
- 3 Extension of medium voltage cables and water and sewage extensions at Taif International Airport.
- 4 Asphalt, sidewalks and painting works for the additional hall parking lots at Taif International Airport.



Saudi Chinese Telecommunications Services Co., Ltd.

1 Drilling and laying of optical fiber cables for Dawiyat Company.





ابرز عملائنا وشركائنا في النجاح





42

تواصلوا معنا Contact us

00966544443291 00966555700791 00966555700761

ntcc@outlook.sa

المنطقة الصناعية- الطائف 21944 - المملكة العربية السعودية Industrial Area, Taif, 21944, Kingdom of Saudi Arabia

www.ntcc.sa

